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Dato Mandag den 19.10.2020

Tid og sted 17.00 — 19.30 (Rødding)

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Sarah J Nielsen, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

Ronni Olesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

AhmadAttou, elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Ledelse

Brian Albæk, Skoleleder

Afbud: Sarah Jæger, Christina Riisgaard, Peter Krickau, Sanni Kalhøj

Referent: TL

DAGSORDEN

NR. 1 TID: 15 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Henrik

Overskrift Velkomst

Indhold Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

Referat

NR. 2 TID: 10 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: BA

Overskrift Status på skolens liv og opsamling siden sidst

Indhold

Referat På torsdag afholdes der en workshop med henblik på at skolen inddragesi

byfornyelsesprojektet i Løvel. Fokus for denne workshop er hvordan områdes også kan

brugesind i den fagfaglige undervisning. Dernæststyrker hele projektet vores

lokalsamfund, sådan at vi kan imødegå det faldende børnetal bedre.

Vi har haft en god emneuge,hvoroverskrifterne var projektuge, overtro, trafik og meget

mere. Der har også været en god motionsdag på hverafdelingi år.

I forholdtil lejrskoler ser det sort ud med 9. klasses lejrskole til Norge. Som detserudlige

nu, kan det være svært at gennemføreskilejrskolen.

NR. 4 TID: 10 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Elevråd/BA

Overskrift Nyt fra elevrådet
  Indhold  
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Referat Clara Fredenslund er valgt som formand og Ahmad Attou som næstformand. Derbliver en

byrådsdag, som vi kenderfra tidligere, og her har vores elevråd udarbejdetet forslagtil,

hvad de gernevil søge midlertil. | Løvel vilde gerne have multibanen og basketballbanen

reetableret samt en ridebane. | Rødding vil de gerne søge om nogle aktivitetskasser, som

mankanbrugei frikvarterertil at skabe fællesskab og gode samværsformer.

Elevrådet har lavet en powerpoint, som præsenterer de projekter elevrådet ønsker midler

til. Løvel afdelingen har første prioritet, da Rødding afdelingen fik midler sidst. Projektet

fremsendespå forhåndi forhold til byrådsdagen.

NR. 5 TID: 15 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: BA

Overskrift Princip for ”ikke afleverede” materialer på Sødalskolen

Indhold Drøftelse og godkendelse afprincip for ikke afleverede skolebøger.

Referat Generelt bakker bestyrelsen op om indholdetaf princippet. Der er nogle få kommentarer

gående på indholdeti forhold til at det kan virke med ”pegefingeren løftet”. Det skal også

sikres, at det afleverede bliver forsvarligt bippet ud.

NR. 6 TID: 30 min | Form:Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: TL/BA

Overskrift Økonomi

Indhold Indføring i skolens økonomi

- Status

-… udfordringer

-…… Nuværendeprioriteringer

Referat Gennemgangaf budgettet for Sødalskolen. Som detser ud nu, forventer vi et overskud på

omkring 300.000. Et udgangspunkt som vi godt kan brugei forhold til budget 2021, hvorvi

har en elevnedgang på omkring 20 elever samt en større udgift til specialområdet.

I forhold til budgettet har vi indflydelse på omkring 10 procent. Det er en balancegang

mellem at skabe gode miljøer, samt det have midlertil varme hænder. De investeringvi

påtænkeri år handler om skolemøbler, personalemøbler samtfornyelse af

skolebibliotekerne.

Vi har i skoleåret der er gået mistet 20 elever, det får betydning for budget 2021. På mødet

var der en lang drøftelse af, hvordan vi kan arbejde med,at der ikke forsvinderflere elever

fra skolen.

NR. 7 TID: 60 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Alle

Overskrift Opsamling på ”spaghettimødet” med forældrerådene

Indhold Drøftelse og evt. tiltag iforhold tilde indkommendeforslag (se bilag) fra forældrerødderne

-  Evt. tiltag ska indtaenkes på en god måde, så detikke konflikter medfremtidens

skole — de 21 mål, som ersat af byrådet.
  Referat  Udsattil næste møde.
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Elevrådetvil dog arbejde videre med en idébankfra eleverne. Dette bringes ind på mødeti

december.
 

 

 

 

     
 

 

 

  

NR.8 TID: 5 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Alle

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Indhold

Referat Opsamling fra ”spaghettimødet”

NR. 9 TID:Smin | | | Ansvarlig: Alle
Overskrift Evt.

Indhold

Referat   
 

 


